

Table with financial data for Shandong Aofu Environmental Protection Technology Co., Ltd. for Q1 2021. Includes columns for revenue, profit, and other financial metrics.

Table showing the top 10 shareholders of Shandong Aofu Environmental Protection Technology Co., Ltd. with columns for shareholder name, shareholding percentage, and share type.

Table showing the top 10 shareholders of Wuji Donghu High-tech Group Co., Ltd. for Q1 2021, including details on shareholding and company information.

Table showing the top 10 shareholders of Wuji Donghu High-tech Group Co., Ltd. for Q1 2021, including details on shareholding and company information.

二、被担保情况

本次担保计划涉及被担保下属子公司共计 11 家,其中全资子公司 5 家,控股子公司 6 家。被担保人基本情况如下:

Table listing 11 subsidiaries of Shandong Aofu Environmental Protection Technology Co., Ltd. with columns for company name, registered capital, and business scope.

二、被担保情况

本次担保计划涉及被担保下属子公司共计 11 家,其中全资子公司 5 家,控股子公司 6 家。被担保人基本情况如下:

Table listing 11 subsidiaries of Wuji Donghu High-tech Group Co., Ltd. with columns for company name, registered capital, and business scope.

二、被担保情况

本次担保计划涉及被担保下属子公司共计 11 家,其中全资子公司 5 家,控股子公司 6 家。被担保人基本情况如下:

Table listing 11 subsidiaries of Wuji Donghu High-tech Group Co., Ltd. with columns for company name, registered capital, and business scope.

二、被担保情况

本次担保计划涉及被担保下属子公司共计 11 家,其中全资子公司 5 家,控股子公司 6 家。被担保人基本情况如下:

Table listing 11 subsidiaries of Wuji Donghu High-tech Group Co., Ltd. with columns for company name, registered capital, and business scope.